
LIETUVOS SKAUTIJOS

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLO

IŠRAŠAS

2024-11-18, Nr. XXVIII–8

Lietuvos skautijos tarybos nariai į posėdį kviesti elektroniniu paštu.

Posėdžio pirmininkas: Ieva Brogienė.

Posėdžio sekretorė: Dovilė Židonytė.

Dalyvauja 15 Tarybos narių: Ieva Brogienė, Vytautas Beniušis, Agnė Dambrauskaitė,

Donatas Kaminskas, Asta Kederytė, Domas Nutautas, Silvija Nareckienė, Janina Žvirblytė

Paslavičienė, Urtė Petrulytė, Paulius Ribakovas, Edvinas Šereiva, Goda Jackutė, Solveiga

Lizdenienė, Akvilė Milkevičiūtė, Vilma Mingailienė.

Posėdyje nedalyvauja: Aurelija Mažeikytė.

Kvorumas yra.

Posėdyje svečio teisėmis dalyvauja: Gabrielė Kučytė (Pirmija), Dovilė Židonytė (Pirmija).

DARBOTVARKĖ:

1. Tarybos veiklos plano peržiūra.

2. Parengtų nuostatų viešajam derinimui prioretizavimas.

3. Balsavimas dėl Sutrumpinimo nuostatų viešojo derinimo.

4. Balsavimas dėl Vyresniškumo laipsnių nuostatų tvirtinimo.

5. WOSM ir LS strategijų suderinamumas.

1. SVARSTYTA. Tarybos veiklos plano peržiūra.

Pristato: Ieva Brogienė.

Ieva Brogienė siūlo eiti per visus Tarybos veiklos plano punktus ir pristatyti punktą
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atsakingam asmeniui.

Asta Kederytė pristato „Struktūriniai nuostatai“ punktą ir pamini, kad nuostatai atiduoti

Tarybos komentarams.

Ieva Brogienė pristato „Tarybos darbo reglamento atnaujinimas ir patvirtinimas“ punktą ir

pamini, kad darbai vyksta, iki gruodžio mėnesio pabaigos atsiųs dokumentą peržiūrai.

Janina Žvirblytė Paslavičienė pristato „Vyresniškumo laipsnių nuostatai“ punktą. Pamini, kad

darbai baigti ir šiandien balsuosime už visą dokumentą.

Ieva Brogienė pristato „Garbės ženklų nuostatai“ punktą ir pamini, kad darbas nukeltas į kitą

kadenciją.

Donatas Kaminskas pristato „LS valdymo procesų peržvalga ir optimizavimas“ punktą.

Darbas bus baigtas, kai praves mokymus Pirmijai gruodžio 14 d., jei po mokymų lūkestis bus

iš Pirmijos tęsti darbą, tuomet darbas bus tęsiamas.

Ieva Brogienė pristato „Narystės nuostatai“ punktą ir siūlo pratęsti terminą iki vasario

mėnesio. Pritarta termino pratęsimui.

Solveiga Lizdenienė pristato punktą „MIŠRI DG. Safe from harm“ ir prašo Astos Kederytės

komentaro.

Asta Kederytė pakomentuoja, kad dokumentai sutvarkyti ir grąžinti Justinai Paslavičiūtei.

Justina Paslavičiūtė turi atsiųsti dokumentus Tarybos peržiūrai, o po peržiūros skelbti

balsavimą dėl viešojo derinimo procedūrų pradžios.

Goda Jackutė pristato „LS dalyvavimas LSOAS“ punktą ir pamini, kad posėdžiai vyksta,

sekantis posėdis gruodžio mėnesį.

Goda Jackutė pristato punktą „LS pozicija bendros TS stovyklos klausimu“ ir pasako, kad

pozicija priimta, sutartis pasirašyta, kurią peržiūrėjo visi Tarybos nariai.

Urtė Petrulytė pristato „LS atstovavimas LiJOT. Delegatų organizacijos atstovavimui atranka

ir rengimas (LiJOT)“ punktą, pamini, kad darbai vyksta, liko tik žiemos forumas.

Ieva Brogienė pristato „Santykių atkūrimas su išeivijos skautais“ punktą ir pamini, kad niekas

nepasikeitė nuo rugsėjo mėnesio, stagnacija ir siūlo darbą perkelti kitai kadencijai. Siūlymui

pritarta.

Donatas Kaminskas pristato „Įžodžio davimo nuostatų atnaujinimas“ punktą.

Janina Žvirblytė Paslavičienė pamini, kad buvo pateikti nuostatai Tarybos komentarams.

Priimtas sprendimas, kad darbo grupės nariai patys nuspręs, kurį kelią rinksis dėl pateiktų

komentarų nuostatams ir grįš pas Tarybą.

Silvija Nareckienė atsijungia iš posėdžio.

2



Agnė Dambrauskaitė pristato „MIŠRI DG. Pilietinis pasipriešinimas“ punktą ir pamini, kad

turėjo SSGG sesiją. Pabaigtas leidinio dizainas, kuris buvo pristatytas kraštų seniūnų sueigos

metu. Dalyvavo su NVO stalo pratybose.

Ieva Brogienė pristato „Strateginių partnerių identifikacija“ punktą, informuoja, kad

susitikimas su darbo grupe vyks rytoj ir padirbės su pateiktomis Tarybos pastabomis per

išplėstinį posėdį.

Janina Žvirblytė Paslavičienė pristato „Ordinų teikimas“ ir „Vyresniškumo laipsnių teikimas“

darbus ir pamini, kad posėdis vyks 2025 m. kovo 8 d., o po švenčių, sausio mėnesį, Tarybai

pateiks lentelę apie narių duomenis dėl ordinų. Kai bus patvirtinti Vyresniškumo laipsnių

nuostatai, bus paskelbtas skelbimas teikti kandidatus laipsniams, numatoma data - gruodžio

mėn. vidurys.

Ieva Brogienė pristato punktą „Renginių lankymas“ ir pamini, kad liko Vilniaus kraštas,

susitikimas suplanuotas lapkričio 25 d. ir bus susitinkama su tuntų vadijomis, nes seniūno

šiuo metu nėra. Taip pat liko Marijampolės kraštas ir Alytaus kraštas, su kuriais reikia

individualiai susitarti laiką.

Asta Kederytė pristato punktą „Įstatų projektas“ ir pamini, kad kol kas niekur nepajudėjo, ir

nežino ar šiam Suvažiavimui juos keisime, nes nėra labai svarbių punktų, kuriuos reikėtų

keisti kuo greičiau. Asta Kederytė siūlo perkelti klausimą kitai kadencijai. Siūlymui pritarta.

Ieva Brogienė pristato punktą „Sutrumpinimo nuostatų atnaujinimas“ ir pamini, kad nuostatų

projektas jau baigtas ir reikėtų balsuoti dėl viešojo derinimo procedūrų pradžios, bet jas

pradėti tik vasario mėnesį.

Domas Nutautas pristato punktą „Tarybos IT įrankiai“ ir pamini, kad per šią savaitę perduos

Ievai Brogienei balsavimo sistemos įrankį, nes viskas paruošta darbui.

Ieva Brogienė pristato punktą „Pirmijos ketvirčio ataskaitos veiklos ir finansinės (tik el.

laišku)“ ir pamini, kad viskas vyksta laiku ir dar kartą uždeda akcentą, kad kiekvienas

Tarybos narys, kuris save yra prisiskyręs prie strateginio prioriteto turi perskaityti to

prioriteto atliktus darbus ir esant poreikiui, pateikti komentarus, įžvalgas ar klausimus.

Agnė Dambrauskaitė pristato punktą „Suvažiavimo reglamentas“ ir pamini, kad greitu metu

atsiųs dokumentą Tarybos komentarams.

NUTARTA. Išklausyta.

2. SVARSTYTA. Parengtų nuostatų viešajam derinimui prioretizavimas.

Pristato: Ieva Brogienė.
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Ieva Brogienė siūlo nusistatyti prioritetus kokia eile leidžiame nuostatus viešajam derinimui.

Ievos Brogienės siūlymas leisti tokia tvarka: Etikos komisijos nuostatai ir Suvažiavimo

reglamentas kartu su Struktūriniais nuostatais ir Kontrolės komisijos nuostatais vienu metu.

2025 m. sausio mėn. Įžodžio davimo nuostatai. 2025 m. vasario mėn. Narystės nuostatai ir

Sutrumpinimo nuostatai.

Gabrielė Kučytė primena, kad dar turi būti Etiško elgesio ir saugios skautiškos aplinkos

nuostatai.

Asta Kederytė siūlo Etiško elgesio ir saugios skautiškos aplinkos nuostatus viešajam

derinimui paleisti sausio mėnesį, tik svarbu informuoti WOSM konsultantą dėl datų, kas

vyksta mūsų organizacijoje su nuostatais. Siūlymui pritarta.

Janina Žvirblytė Paslavičienė klausia ar Teisėto darbo su vaikais QR kodo reikalingumas bus

kažkur įrašytas?

Gabrielė Kučytė atsako, kad punktas apie QR kodus bus Narystės nuostatuose.

NUTARTA. Viešajam derinimui nuostatus paleisti tokia tvarka: Etikos komisijos nuostatai,

Suvažiavimo reglamentas kartu su Struktūriniais nuostatais ir Kontrolės komisijos nuostatais,

Etiško elgesio ir saugios skautiškos aplinkos nuostatai, Įžodžio davimo nuostatai, Narystės

nuostatai, Sutrumpinimo nuostatai.

3. SVARSTYTA. Balsavimas dėl Sutrumpinimo nuostatų viešojo derinimo.

Pristato: Ieva Brogienė.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS: Kas už tai, kad pritarti Sutrumpinimo nuostatų viešojo

derinimo procedūros pradžiai.

NUTARTA. Pritarti Sutrumpinimo nuostatų viešojo derinimo procedūros pradžiai.

4. SVARSTYTA. Balsavimas dėl Vyresniškumo laipsnių nuostatų tvirtinimo.

Pristato: Ieva Brogienė.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS: Kas už tai, kad patvirtinti Vyresniškumo laipsnių

nuostatus.

NUTARTA. Patvirtinti Vyresniškumo laipsnių nuostatus.

4



5. SVARSTYTA. WOSM ir LS strategijų suderinamumas.

Pristato: Ieva Brogienė.

Ieva Brogienė pristato, kad šių dviejų strategijų analizė buvo atsiųsta el. erdvėje ir visi turėjo

laiko susipažinti su ja.

Taryba vienbalsiai nori susipažinti su dokumentu el. erdvėje geriau, pakomentuoti klausimus

ir aptarti tai skambutyje.

NUTARTA. Pateiktame Pirmijos dokumente apie WOSM ir LS strategijų suderinamumą

pakomentuoti visus klausimus ir juos aptarti sekančiame Tarybos posėdyje gruodžio mėn.

Tarybos pirmininkė Ieva Brogienė

Posėdžio sekretorė Dovilė Židonytė
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